



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 915

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1981**

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 915

1974

**I. Nos. 13043-13060
II. No. 709**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 4 February 1974 to 12 February 1974*

	<i>Page</i>
No. 13043. Switzerland and Morocco:	
Agreement concerning the taxation of sea and air transport enterprises. Signed at Rabat on 17 March 1970	3
No. 13044. Switzerland and Bulgaria:	
Agreement on economic relations (with protocol). Signed at Sofia on 23 November 1972	9
No. 13045. Switzerland and Central African Republic:	
Agreement on trade and the promotion and protection of investments. Signed at Bangui on 28 February 1973	23
No. 13046. Brazil and Mexico:	
Exchange of notes constituting an agreement on the waiver of consular legalizing procedures. Mexico City and Tlatelolco, 26 November 1970	31
No. 13047. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Federal Republic of Germany:	
Agreement in respect of the regulation of the taxation of road vehicles in international traffic. Signed at Bonn on 5 November 1971	37
No. 13048. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Zambia:	
Convention for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on income and capital. Signed at Lusaka on 22 March 1972	45

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 915

1974

**I. N°s 13043-13060
II. N° 709**

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 4 février 1974 au 12 février 1974*

Pages

N° 13043. Suisse et Maroc :

Accord concernant l'imposition des entreprises de navigation maritime ou aérienne. Signé à Rabat le 17 mars 1970 3

N° 13044. Suisse et Bulgarie :

Accord sur les échanges économiques (avec protocole). Signé à Sofia le 23 novembre 1972 9

N° 13045. Suisse et République centrafricaine :

Accord de commerce, de promotion et de protection des investissements. Signé à Bangui le 28 février 1973 23

N° 13046. Brésil et Mexique :

Échange de notes constituant un accord portant dispense des procédures de légalisation consulaire. Mexico et Tlatelolco, 26 novembre 1970 31

N° 13047. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et République fédérale d'Allemagne :

Accord relatif à la réglementation de l'imposition des véhicules routiers en circulation internationale. Signé à Bonn le 5 novembre 1971 37

N° 13048. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Zambie :

Convention tendant à éviter la double imposition et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu et d'impôts sur la fortune. Signée à Lusaka le 22 mars 1972 45

	<i>Page</i>
No. 13049. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Bulgaria:	
Agreement on international road transport. Signed at London on 24 October 1972	77
No. 13050. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Colombia:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning a development loan by the Government of the United Kingdom to the Government of Colombia for the provision of financial assistance to the Colombian National Postal Administration (with annexes). Bogotá, 28 May 1973	91
No. 13051. United Nations and Japan:	
Memorandum of understanding on the United Nations panel meeting on a satellite broadcasting system for education. Signed at New York on 8 February 1974	113
No. 13052. United States of America and Mexico:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to social security. Mexico City and Tlatelolco, 27 March 1968	115
No. 13053. United States of America and Mexico:	
Agreement concerning frequency modulation broadcasting in the 88 to 108 MHz band (with annexes and exchange of notes). Signed at Washington on 9 November 1972	121
No. 13054. United States of America and Mexico:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to a grant of reference books for co-operation in combating illicit international traffic in narcotics and other dangerous drugs. Mexico City, 26 and 27 June 1973	197
No. 13055. United States of America and Mexico:	
Exchange of notes constituting an agreement confirming minute No. 242 of the International Boundary and Water Commission, United States and Mexico, relating to Colorado River salinity (with minute No. 242). Mexico City and Tlatelolco, 30 August 1973	203
No. 13056. United States of America and Mexico:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to communications equipment to be used in combating illicit international traffic in narcotics and other dangerous drugs. Mexico City and Tlatelolco, 31 August 1973	219
No. 13057. United States of America and Switzerland:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to social security. Berne, 27 June 1968	225

	<i>Pages</i>
N° 13049. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Bulgarie :	
Accord relatif au transport routier international. Signé à Londres le 24 octobre 1972	77
N° 13050. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Colombie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à un prêt de développement du Gouvernement du Royaume-Uni au Gouvernement colombien en vue d'une assistance financière à l'Administration nationale des Postes de Colombie (avec annexes). Bogotá, 28 mai 1973	91
N° 13051. Organisation des Nations Unies et Japon :	
Mémoire d'accord relatif au symposium des Nations Unies sur un système de radiodiffusion éducative par satellite. Signé à New York le 8 février 1974	113
N° 13052. États-Unis d'Amérique et Mexique :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la sécurité sociale. Mexico et Tlatelolco, 27 mars 1968	115
N° 13053. États-Unis d'Amérique et Mexique :	
Accord relatif à la radiodiffusion en modulation de fréquence dans la bande 88-108 MHz (avec annexes et échange de notes). Signé à Washington le 9 novembre 1972	121
N° 13054. États-Unis d'Amérique et Mexique :	
Échange de notes constituant un accord relatif à un don de manuels au titre de la coopération dans la lutte contre le trafic international illicite des stupéfiants et autres drogues dangereuses. Mexico, 26 et 27 juin 1973	197
N° 13055. États-Unis d'Amérique et Mexique :	
Échange de notes constituant un accord confirmant le procès-verbal n° 242 de la Commission internationale des frontières et des eaux États-Unis/Mexique, relatif à la salinité des eaux du Colorado (avec procès-verbal n° 242). Mexico et Tlatelolco, 30 août 1973	203
N° 13056. États-Unis d'Amérique et Mexique :	
Échange de notes constituant un accord relatif à du matériel de transmissions destiné à la lutte contre le trafic international illicite des stupéfiants et autres drogues dangereuses. Mexico et Tlatelolco, 31 août 1973	219
N° 13057. États-Unis d'Amérique et Suisse :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la sécurité sociale. Berne, 27 juin 1968	225